

Title (en)

Device for displaying a unit article.

Title (de)

Auslagevorrichtung für einzelne Erzeugnisse.

Title (fr)

Dispositif pour la présentation de produits à l'unité.

Publication

**EP 0083260 A1 19830706 (FR)**

Application

**EP 82402083 A 19821115**

Priority

FR 8124326 A 19811228

Abstract (en)

The invention relates to a device for displaying articles as units and in rows. The device comprises a support 100 on which are fixed shelves which each comprise a fixed frame (102) on which slides a drawer (103) which can be brought into positions for display and recharging; in this drawer are formed several display channels with modifiable positions and of modifiable widths delimited by modular lateral separation (115) and base (114) elements, whose positions can be changed (117') as desired, supports 113 containing springs in tension carry pushing devices (108) for transferring articles into a display position, it being possible for these supports to be displaced (113') in correspondence with the axes of the newly established channels. Application to the display of packets of coffee and to all other products of a food or other nature. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de présentation d'articles à l'unité et en rangées. Le dispositif comprend un support 100 sur lequel sont fixées des étagères comportant chacune un châssis fixe (102) sur lequel coulisse un tiroir (103) pouvant être amené dans des positions de présentation et de recharge; dans ce tiroir sont formés plusieurs canaux de présentation de positions et largeurs modifiables délimités par des éléments modulaires de séparation latérale (115) et de fond (114), dont les positions peuvent être changées (117') à volonté, des supports 113 contenant des ressorts travaillant en extension portent des poussoirs (108) de transfert d'articles en position de présentation, ces supports pouvant être déplacés (113') en correspondance aux axes des canaux nouvellement établis. Application à la présentation de paquets de café comme de tous autres produits alimentaires ou non.

IPC 1-7

**A47F 1/12**

IPC 8 full level

**A47F 1/12** (2006.01); **A47F 1/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47F 1/126** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] EP 0038032 A1 19811021 - KIMNACH ALLIT PLASTIK [DE]
- [X] US 3452899 A 19690701 - LIBBERTON ALBERT C
- [Y] US 3110402 A 19631112 - MOGULESCU JACK H
- [Y] FR 2412290 A1 19790720 - GEN ALIMENTAIRE [FR]
- [Y] US 3028014 A 19620403 - HAROLD SOUTHWICK
- [Y] FR 2385365 A1 19781027 - CORJON JEAN LOUIS [FR]
- [A] US 2129122 A 19380906 - FOLLETT CHARLES A

Cited by

FR2542591A1; US2014319086A1; US9101230B2; EP0336696A3; DE3539169A1; DE3903954C1; US2015196138A1; US9392884B2; US9629479B2; WO9702774A1; WO0117404A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0083260 A1 19830706**; DE 8236096 U1 19830818; FR 2518876 A1 19830701; FR 2518876 B1 19850712

DOCDB simple family (application)

**EP 82402083 A 19821115**; DE 8236096 U 19821222; FR 8124326 A 19811228